
Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag d. 10.12.2019 
 

1. STATUS PÅ FALDSTAMMEPROJEKT 

Faldstammeudvalgets deltagere refererede fra den forgange måneds møder i udvalget og den 

fremadrettede proces. Processen skrider frem efter planen. En forudsætning for et kommende 

projekt er at der foretages en miljøscreening, hvor ejendommen tjekkes for asbest og andre 

miljøproblemer.  

2. STATUS PÅ ALTANPROJEKT 

Altanudvalgets deltager opdaterede bestyrelsen om, hvordan projektet havde udviklet sig siden 

sidst. Der er modtaget forslag fra to altanfirmaer, hvoraf det ene er forhandlet billigere end det 

oprindelige forslag.  

Boligexperten er i færd med at undersøge med hvilket flertal et altanprojekt skal vedtages. Dette er 

kompliceret.  

3. GENERALFORSAMLING 2020 

Fastsat til 16. april 2020. Johnny skal modtage materiale dertil medio marts 2020. 

4. KONTRAKT MED BOLIGEXPERTEN 

Udskudt til næste bestyrelsesmøde 20. januar 2020 

5. FIBIA ELLER ET ANDET FIRMA 

Det blev diskuteret, om vi skal fortsætte med Fibia, hvilket vi vælger at gøre grundet stabil, god 

forbindelse. 

6. DIVERSE SMÅTING 

- Træ fældet på Duevej ved nr. 56. Frederiksberg Kommune har fældet træet på formandens 

opfordring, da den hule stamme  kunne udgøre en sikkerhedsrisiko. 

- Ting og rod i kældre og opgange. Beboerne opfordres endnu en gang til at holde arealer i 

kælder og opgange fri grundet brandfare og sikkerhedsrisiko. 

- Nye parkeringsregler pr. 1.1.20. Beboerne gøres opmærksomme på, at der fra nytår træder 

nye parkeringsregler i kraft. Der er information om dette i E-boks.  

 

Bestyrelsen ønsker alle en glædelig jul og et godt nytår.  

 

Kommende bestyrelsesmøde afholdes d. 20. januar 2020. 

 


